
PROTOKÓŁ Nr II/18
SESJI RADY MIASTA KAMIENNA GÓRA

z 6 grudnia 2018 r.
odbytej w Sali Witrażowej Urzędu Miasta Kamienna Góra

Godzina rozpoczęcia Sesji 12.00, zakończenia 12.25

Obecnych na Sesji – 14 radnych – lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu.

W Sesji uczestniczył Burmistrz Miasta (BM) Janusz Chodasewicz.

Obsługa radcowska – Adwokat Tomasz Łuczkowski

Ad.1. Otwarcie Sesji

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miasta (RM) Janusz Jarosz.

Przewodniczący RM powitał radnych Rady Miasta, władze Urzędu Miasta, zaproszonych
gości, media oraz mieszkańców miasta Kamienna Góra.

Przewodniczący  RM  przedstawił  zgromadzonym  treść  klauzuli  informacyjnej
o przetwarzaniu danych osobowych na Sesji Rady Miasta.

Przewodniczący RM stwierdził, że w Sesji uczestniczy 14 radnych na 15 ustawowego
składu  Rady,  co  stanowi  quorum,  przy  którym  RM  może  obradować  i  podejmować
uchwały.

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad

Przewodniczący RM odczytał ustalony porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad.

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2018 rok.
4. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  statutu  Gminy  Miejskiej

Kamienna Góra.
5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  dla  Burmistrza  Miasta

Kamienna Góra.
6. Interpelacje i zapytania.
7. Wnioski.

8. Sprawy różne.
9. Zamknięcie Sesji.
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Przewodniczący  RM  zapytał,  czy  ktoś  chce  zgłosić  jakieś  wnioski  dotyczące  zmian
w porządku obrad?

Nikt  nie zgłosił przedmiotowych wniosków.

Ad.3.      Podjęcie  uchwały  w  sprawie    zmian  w  budżecie  miasta  Kamienna  Góra  
na 2018 rok

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Pazgan.

Przewodniczący  RM  zapytał,  czy  ktoś  z  radnych  chciałby  zgłosić  jakieś  uwagi,  bądź
zapytania do przedstawionego projektu uchwały?

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący RM stwierdził,  iż  w wyniku głosowania Rada Miasta Kamienna Góra
jednogłośnie,  tj.  przy  14  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  II/7/18 w  sprawie  zmian
w budżecie miasta Kamienna Góra na 2018 rok – zał. Nr 2 do protokołu.

Ad.4.  Podjęcie  uchwały    zmieniającej  uchwałę  w sprawie  statutu  Gminy  Miejskiej  
Kamienna Góra

Projekt  uchwały w powyższej  sprawie przedstawiła  Wiceprzewodnicząca RM Violetta
Majak.

Przewodniczący  RM  zapytał,  czy  ktoś  z  radnych  chciałby  zgłosić  jakieś  uwagi,  bądź
zapytania do przedstawionego projektu uchwały?

Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący RM stwierdził,  iż  w wyniku głosowania Rada Miasta Kamienna Góra
jednogłośnie, tj. przy 14 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr II/8/18 zmieniającą uchwałę w
sprawie statutu Gminy Miejskiej Kamienna Góra – zał. Nr 3 do protokołu.

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie    ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta  
Kamienna Góra

Projekt uchwały w powyższej sprawie z autopoprawką przedstawił  Przewodniczący RM
J. Jarosz.

Przewodniczący  RM  zapytał,  czy  ktoś  z  radnych  chciałby  zgłosić  jakieś  uwagi,  bądź
zapytania do przedstawionego projektu uchwały?
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Nikt  z  radnych  nie  wniósł  zapytań,  ani  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,
w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący RM stwierdził,  iż  w wyniku głosowania Rada Miasta Kamienna Góra
przy  13  głosach  „za”,  0  „przeciw”  i  1  głosie  „wstrzymującym  się”  podjęła  Uchwałę
Nr  II/9/18 w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  dla  Burmistrza  Miasta  Kamienna  Góra
– zał. Nr 4 do protokołu.

Przewodniczący RM uzasadnił decyzję o przedstawieniu na Sesji Rady Miasta projektu
uchwały  z  autopoprawką,  stanowiskami  poszczególnych  Stałych  Komisji  w  sprawie
projektu uchwały w wersji pierwotnej. 

Ad.6.   Interpelacje i zapytania  

Przewodniczący RM zapytał, czy ktoś z radnych chciałby przedstawić jakieś interpelacje,
bądź zapytania do Burmistrza Miasta?

Nikt nie przedstawił interpelacji i zapytań. 

Ad.7. Wnioski

Przewodniczący RM zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić jakieś wnioski?

Nikt nie zgłosił żadnych wniosków. 

Ad.8.   Sprawy różne  

Przewodniczący RM zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawach różnych?

BM  odniósł  się  do uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla  Burmistrza Miasta
i  wyjaśnił  mieszkańcom  miasta,  iż  autopoprawka  Przewodniczącego  RM  dotyczyła
obniżenia proponowanego w pierwszym projekcie uchwały dodatku specjalnego z 40% na
30%,  z  uwagi  na  opinie  Stałych  Komisji  Rady  Miasta.  Podziękował  za  ustalenie
wynagrodzenia i jednocześnie stwierdził, iż przyjmuje wynik głosowania z pokorą. Dodał,
że Rada Miasta postawiła go obecnie w niezręcznej sytuacji, gdyż niektórzy kierownicy
wydziałów Urzędu Miasta będą zarabiać więcej niż burmistrz. Wyraził pogląd, iż jest to
sytuacja  niedopuszczalna i  nastąpiło  w tym temacie  pewne nieporozumienie.  Wyjaśnił
również  mieszkańcom  miasta,  że  decyzja  radnych  postawiła  również  w  niezręcznej
sytuacji  nasze miasto, gdzie pensja włodarza została ustalona na najniższym poziomie
z wszystkich ościennych gmin.  BM stwierdził,  że taką decyzję zawsze można zmienić
i  jednocześnie wyraził  nadzieję  na tą  zmianę.  Oświadczył  przy tym, że będzie bardzo
zmotywowany do wydajnej pracy, jeśli  to obniżenie miało na celu zmotywowanie go do
pracy. Zaznaczył, że obniżenie proponowanego wynagrodzenia o 700 zł miesięcznie przez
Radę  Miasta  nie  będzie  dużą  oszczędnością.  Dodał,  że  w  Urzędzie  Miasta  były  np.
sytuacje, w których jeden z kierowników wydziału przez całą kadencję potrafił „wyjeździć”
na delegacjach służbowych 55 tys. zł, z czego 22 tys. zł stanowiły delegacje zagraniczne.
Zapytał przy tym radnych, gdzie powinno się szukać oszczędności w Urzędzie Miasta,
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zestawiając  te  dwa  ww.  przykłady?  Przypomniał,  że  poprzedni  burmistrz  miał  dużo
większe  wynagrodzenie  oraz  dietę  z  tytułu  zasiadania  w  Radzie  Nadzorczej  SSEMP
w Kamiennej  Górze.  Podkreślił  ponownie,  iż  przyjął  wynik  głosowania  z  pokorą,  lecz
jednocześnie zwrócił się z prośbą do radnych, aby nie szukali oszczędności tam, gdzie ich
się nie uzyska. Na zakończenie zaznaczył, że można uzyskać spore oszczędności w wielu
innych miejscach.

Ad.9. Zamknięcie Sesji

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  RM zamknął  II  Sesję  Rady  Miasta
Kamienna Góra w dniu 6 grudnia 2018 r.

Protokołował:
Arkadiusz Rymer

Przewodniczący Rady

   /-/ Janusz Jarosz
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